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Slovo starosty

Vážení spoluobčané!
Velikonoční svátky se staly pro náš zpravodaj motivací k prvnímu vydání

v roce. Letos přicházejí poněkud později, a tudíž i první číslo zpravodaje má
měsíční zpoždění. V uplynulých měsících letošního roku se sešla rada městyse
na svých jednáních pětkrát a zastupitelstvo dvakrát. Řešeny byly úkoly
vyplývající z usnesení rady, zastupitelstva a podněty občanů i institucí. Po novém
roce byla účetně provedená uzávěrka roku včetně inventury dokladů a majetku.
Hospodaření pak bylo v souladu se zákonem podrobeno přezkoumání kontrolním
oddělením Krajského úřadu Olomouckého kraje. Teprve na základě zprávy
o výsledku kontroly, která konstatovala, že nebyly zjištěny žádné chyby
a nedostatky, byl vypracován závěrečný účet za rok 2011. Po jeho zveřejnění
na úřední desce a na webu městyse mohlo dojít k jeho schválení zastupitelstvem,
a to 7. dubna 2011. Na tomto jednání také schválilo zastupitelstvo rozpočet
městyse na rok 2011. Do tohoto okamžiku jsme se závazně řídili rozpočtovým
provizoriem odsouhlaseným na prosincovém jednání. Sestavení rozpočtu pro
letošní rok vycházelo z  předpokladu 10% snížení loňských daňových a vlastních
příjmů. Věřme, že nás skutečnost příjmů příjemně překvapí jejich nárůstem.
Výdajové možnosti jsou omezeny velikostí příjmů, požadavkem vyrovnaností
rozpočtu a dále respektováním priorit. Znamená to na prvém místě zajistit
stávající provoz městyse i jeho příspěvkových organizací. Druhou nezbytností
je plnění platebního kalendáře vyplývajícího z podmínek úvěrových smluv
a teprve potom je možno ze zbývajících finančních prostředků naplánovat
některou z předem schválených akcí. S čím tedy počítá rozpočet městyse ve
svém rozpočtu? Chceme uhradit ve prospěch Masarykovy základní školy
a mateřské školy neuznatelné náklady 300 000,- Kč k projektu Solární ohřev
teplé vody, kterému byla přiznaná dotace ze Státního fondu ŽP ČR. Jeho
realizace by měla přinést úsporu v energiích cca 60 000,- Kč ročně. Další
prioritou je dílčí úhrada podílu 750 000,- Kč městu Morkovice - Slížany na
spolufinancování stavby Cyklostezka na opuštěném drážním tělese železniční
trati Nezamyslice – Morkovice.  Pro akci bylo požádáno o dotaci ze Státního
fondu dopravní infrastruktury ČR a náš městys spolu s obcemi kraje požádal
dále o finanční přispění z titulu Významné projekty Olomouckého kraje. Stavební
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povolení je pravomocné a nyní se připravuje výběrové řízení na dodavatele
stavby. My jen doufáme, že dotace budou přiznány a stavba bude ještě letos
dokončená tak, abychom si mohli celou stezku na podzim na kole projet. Podali
jsme rovněž žádost o finanční příspěvek z Programu obnovy venkova
Olomouckého kraje, a to na rekonstrukci chodníku za Sportovně relaxačním
centrem a prodloužení chodníku na Vyškovské ulici. V případě přidělení dotace
počítáme se spoluúčastí z vlastních zdrojů ve výši 360 000,- Kč. Při akceptování
žádosti na vybavení hasičských jednotek od Olomouckého kraje počítáme
s částkou 28 000,- Kč a pro přípravu PD na rekonstrukci hasičské zbrojnice
50 000,- Kč. V současné chvíli se připravujeme také na podání žádosti ze
Státního fondu ŽP ČR na Protipovodňové opatření Nezamyslice – západ, které
má chránit městys od záplavových problémů, které způsobuje Tištínka.
Realizace se předpokládá až v roce příštím.

Naopak okamžitě se dohodlo zastupitelstvo na obnově dětského hřiště,
které bylo z důvodu ztrouchnivění a nebezpečnosti pro děti odstraněno. Rozpočet
na tento účel zatím počítá s částkou 150 000,- Kč, která bude upravena po
výběrovém řízení na dodavatele. Pro úpravy a opravy budovy č.p. 21 klubu
úřadu městyse je vyčleněno 150 000,- Kč. Souhlas byl dán také s podporou
oprav fasád a budování vjezdů a v rozpočtu jsou řešeny částkou 70 000,- Kč.
Dotací ve výši 340 000,- Kč chce zastupitelstvo v letošním roce podpořit
neziskové organizace při využití SRC.

Na úhradu úvěrů potřebujeme celkem 2.186.016,- Kč. Letos chceme
v rámci zvýšení bezpečnosti silničního provozu doplnit a vyměnit část dopravního
značení.  Úspora energií je vážným úkolem, kterým se budeme muset zabývat.
Celkem jasně se totiž ukazuje, že spotřeba i nákladovost  nejnovějších objektů,
které jsou vybaveny řádnými tepelnými izolacemi a úsporným tepelným
zařízením, je výrazně nižší než u budov starších. Z toho vyplývá potřeba
stavebních úprav a instalací nových topných systémů. Úspornější režim je
třeba nastavit také u veřejného osvětlení, které už vyžaduje částečnou
rekonstrukci prvně pořízených úseků. Každé z těchto úsporných opatření
vyžaduje prvotní investici, na kterou v této chvíli nemáme. Nicméně je třeba
přípravě těchto opatření věnovat nejvyšší péči. Na zvážení všech občanů je
v této chvíli další využití budovy č.p. 145, což je bývalá ZUŠ, která po přemístění
knihovny se jeví v této chvíli jako nadbytečná a finančně zatěžující. Očekáváme
vaše písemné podněty a názory včetně návrhů, jak vaše řešení financovat.
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Usnesení è. 2 a è. 3 /2011 zastupitelstva mìstyse

Větší akce, kterou nebude financovat městys, je výstavba zbrusu nového
jezu na Hané. O realizaci tohoto díla se v letních měsících postará Povodí
Moravy a.s. Oddalování bylo zapříčiněno zapracováním rybího přechodu do
již hotového projektu.

V letošním roce na začátku jara před vegetačním obdobím řešíme také
problém nedostatku pracovníků na čištění městyse i péči o jeho zeleň a mobiliář.
Z nedostatku státních financí nemá ani úřad práce peníze na pracovníky
vykonávající veřejně prospěšné práce. Jen malou náhradou jsou nezaměstnaní,
kteří pobírají sociální dávky jako pomoc v hmotné nouzi. Ti pak po odpracování
30 hodin v tzv. veřejné službě si mohou zvýšit finanční dávku. Máme s nimi
podepsaných v současně chvíli 11 smluv tj. s každým pouze na 4 dny v měsíci.
Je to však málo, neboť máme v péči celkem cca 9 ha travnatých ploch a asi
8 km chodníků, spoustu kanalizačních vpustí, dřevin a částí mobiliáře. Na tento
rozsah práce nestačí 3 pracovníci v trvalém pracovní poměru, z nichž jeden
zajišťuje převozy zemřelých, pořádání smutečních obřadů a navíc pečují

o hřiště a o hřbitov. Je jen málo občanů, kteří pomohou. Děkuji jim za
ochotu a zájem. Za vysloveně příkladnou považuji občanskou aktivitu dobrovolně
organizovanou panem Danielem Přecechtělem a jeho mladými přáteli, kteří se
rozhodli vysázet svými vlastními silami a na své vlastní náklady stromořadí u
polní „C3“. Děkuji jim všem za hezký příklad. Nyní chci poděkovat také všem
organizátorům akcí pořádaných v prvních měsících roku. Život v městyse
obohatily 4 hezké plesy, dětské radovánky, pravidelné cvičení zumba, turnaj v
kolové, odbíjené, ve florbale, gymnaestráda, kvalifikační kolo mistrovství ČR
v mažoretkovém sportu a spousta dalších soukromých i spolkových aktivit.

Na závěr chci popřát Vám všem pěkné prožití svátků velikonočních,
bohatou pomlázku a svěží jarní dny.

                                                                      Jiří Doubrava, starosta

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE NEZAMYSLICE
konaného dne 18. 2. 2011 od 18:00 hod. v SRC Nezamyslice
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I.  SCHVALUJE
1. Složení a volbu návrhové komise, volbu ověřovatelů zápisu a zapisovatele.
2. Program jednání.
3. Změnu v odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva.

(změna dle přílohy č.1 k nařízení vlády č. 37/2003), konkrétně snížení
odměn. členům rady z 1.290,- na 1.288,- Kč.

4. Ceník SRC platný od 1. 3. 2011.
5. Přijetí dotace na solární ohřev teplé vody pro ZŠ Nezamyslice.
6. Plán činnosti kontrolního a finančního výboru.
7. Podání žádosti na poskytnutí dotace z Programu obnovy venkova.

Olomouckého kraje 2011 na opravu chodníků.
8. Uzavření darovací smlouvy o bezúplatném převodu movitého majetku

v rámci. projektu „Inventarizace knihoven Olomouckého kraje“.

II.  BERE NA VĚDOMÍ
1. Informaci starosty a zprávu starosty za uplynulé období.
2. Zprávu o kontrole úkolů vyplývajících z minulého usnesení.
3. Zprávu o činnosti Masarykovy základní a mateřské školy.
4. Kritéria pro přidělování odměn řediteli ZŠ, bude dopracováno – viz úkoly.
5. Projednání námětů pro návrh rozpočtu městyse.
6. Informaci o nezávislém posouzení dopravního stavu Nezamyslic a Těšic.
7. Informaci o výsledku přezkoumání hospodaření městyse za rok 2010.

III. UKLÁDÁ
Starostovi:

1. Sestavit a podat žádost o poskytnutí dotace z POV pro rok 2011
(viz bod I/7).

2. Prověření možnosti uzavření nové smlouvy o výkonu přenesené působnosti
v přestupkovém řízení mezi městysem a městem Morkovice, příp. zajistit
osobu, která by uvedenou činnost zajišťovala.

Radě:
3. Připravit financování vybudování solárního ohřevu teplé vody na základě

schválené dotace.
4. Přípravu rozpočtu městyse pro rok 2011.
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5. Projednat provozní řád SRC v návaznosti na pořadatelskou službu.
6. Projednat s ředitelem ZŠ možnosti nabídky kroužků pro žáky.
7. Formou ankety v rámci zpravodaje Hvězdička nebo jiným způsobem zjistit

zájem žáků o nabízené kroužky.
8. Projednat s ředitelem školy možnosti fungování družiny před vyučováním.

Zastupitelstvu do 25. 2. 2011 dodat připomínky k :
9. návrhu kritérií pro přidělování odměn ředitele ZŠ.
10. návrhu investičních akcí a dalších akcí, které by měly být zohledněny

v rozpočtu 2011.
11. pasportizaci dopravní situace.

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE NEZAMYSLICE
konaného dne 7. 4. 2011 od 19:00 hod. v SRC Nezamyslice

I.   SCHVALUJE
1. Složení a volbu návrhové komise, volbu ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Program jednání
3. Závěrečný účet městyse za rok 2010 bez výhrad na základě zprávy

o výsledku přezkoumání hospodaření městyse Nezamyslice provedené
krajským úřadem Olomouckého kraje. Kontrola nezjistila chyby ani
nedostatky.

4. Rozpočet městyse na rok 2011 vyrovnaný v příjmech ve výši 16.795.124,-
Kč, ve výdajích 13.451.969,- Kč a financování 3.343.155,- Kč

5. Závěrečný účet Masarykovy základní a mateřské školy za rok 2010
a rozdělení výsledku hospodaření :

? do fondu odměn 10.000,- Kč
? do rezervního fondu 64.950,71 Kč
6. Schvaluje podepsání smlouvy o zřízení práva odpovídajícího věcnému

břemeni z důvodu nové elektropřípojky v ul. Trávníky na pozemku p.č.
2233/1 a 2233/37

7. Schvaluje podepsání smlouvy o zřízení práva odpovídajícího věcnému
břemeni z důvodu nové elektropřípojky v ul. Trávníky na pozemku p.č.
982/2 a 3442
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Domov “Na zámku”

8. Schvaluje přípravu smluv o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemeni
z důvodu umístění telefonní ústředny v budově č.p. 145 na pozemku p.č.
181 – zastavěná plocha

9. Vyhlášení záměru o odprodeji pozemku p.č. 25/11 – ostatní plocha – v k.ú.
Těšice u Nezamyslic

10. Vyhlášení záměru o dalším využití budovy č. 145 (stará ZUŠ)
11. Termín pro přijetí žádostí o příspěvek na opravu fasád a vybudování vjezdů,

a to do 15.5.2011

II.  BERE NA VĚDOMÍ
1. Informace starosty a zprávu starosty za uplynulé období
2. Zprávu o kontrole úkolů vyplývajících z minulého usnesení.
3. Zprávu o činnosi finančního a kontrolního výboru.
4. Záměr městyse přihlásit se do soutěže „Vesnice roku Olomouckého kraje“

III. UKLÁDÁ
starostovi:

1.  Podepsání smluv dle bodů I./6 – 7
2.  Přípravu smlouvy dle bodu I./8
3.  Vyhlášení záměrů dle bodů I./9 - 10

Tak jako většina z vás i v Domově „Na Zámku“ jsme všichni rádi, že zima je
za námi a čekají nás krásné letní měsíce. Podobně jako v předchozích letech
nebude ani letošní rok výjimkou pokud jde o jarní úpravu a následně výsadbu
různých plodin v zahradě.
V současné době je velmi vyhledávaná nově vybudovaná zooterapie. Zooterapii
lze považovat za léčebnou terapii, která je vyhledávaná širokou veřejností.
V Domově se poskytuje ornitoterapie, lamaterapie a farmingterapie. Využíváme
pro ni příjemná zahradní zákoutí, kde obyvatelé Domova „Na Zámku“ nacházejí
bezprostřední kontakt s přírodou a zvířaty. Každodenní setkávání se zvířaty
přináší uživatelům pocit klidu, zooterapie se tak stala vyhledávaným místem
a žádanou terapií našich obyvatel.
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Co nového v ZUŠ Nezamyslice?

Vstupujeme do poslední čtvrtiny letošního školního roku plného koncertů
a  představení, kde naši žáci ukáží, co nového se letos naučili.

Některá vystoupení máme již za sebou. Žáci pěveckého oddělení zazpívali
8. března na malé slavnosti MDŽ, pozvání přijali i žáci literárně-dramatického
oboru z Němčic. V podání Sboráčku a mladších žáků  zaznělo několik písniček
z pohádek, nechyběly ani písně populární, které zazpívaly Eva a Klára
Novotných. Šimonu Benešovi se pak podařilo dojmout k slzám zbylé obecenstvo,
když spolu se svým tatínkem zazpívali hit Karla Černocha „Chtěl bych být víc
než přítel tvůj“. Žáci dramatického oboru nás se svými přednášenými texty
vrátili do dob naší školní docházky, což bylo velice příjemné.

Žáci literárně-dramatického oboru si pro letošní rok připravili také spoustu
překvapení. Ti nejstarší zahráli jak dětem ze základní a mateřské školy, tak
i uživatelům Domova Na Zámku pohádku „O bílé kočičí princezně“. Mladší
děti pak vystoupily s pohádkou „O veliké řepě“ a „O kůzlátkách“ na besídce
spolu s žáky hudebních oborů.

Většina dětí má však svá vystoupení ještě před sebou – 12. května vystoupí
žáci hudebního oboru na besídce ke Dni matek, 15. května pojede pěvecký
sbor Sboráček a houslový soubor otvírat novou lázeňskou sezónu do Skalky.

Děti a návštěvy přicházející na
„Dny otevřených dveří“ též
využily čas k prohlídce voliér
a pohlazení zvířat žijících ve
zdejším ustájení.
Zooterapie se stala obdivovanou
i v mezinárodním měřítku, kdy nás
navštívili hosté ze Slovenska,
Maďarska a Srbska.
Dovolte, abychom všem občanům

městyse Nezamyslice popřáli příjemné prožití velikonočních svátků.

uživatelé a zaměstnanci Domova „Na Zámku“
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Přesně takto jsem před dvěma lety nazvala článek, kde jsem nadšeně
hodnotila oslavu MDŽ, kterou pro nás  připravila Kulturní komise městyse
Nezamyslice.

Proto jsem byla nadšená, že se letos uskuteční tato akce znovu.
Vystoupení byla opravdu velmi dobrá, zábavná a hlavně děti se maximálně

snažily.
Od toho okamžiku však mé dojmy nabývají spíše opačný než pozitivní

dojem. Chování dětí, které již se svým programem vystoupily, bylo nesolidární
vůči kolegům na pódiu, děti se honily a dělaly velký hluk, na což rodiče
nereagovali, a spousta jich odcházelo v průběhu celého vystoupení. V sále
sedělo spoustu rodičů, babiček i příbuzných různých věkových skupin a troufám
si říct, že většině tento rozruch vadil.

Na vystoupeních je toto chování pravidlem snad jenom v Nezamyslicích.
Vystupujeme v různých koutech u nás a někdy i v cizině, s něčím podobným
jsem se prostě nesetkala.

Přála bych těmto aktivistům, aby sami stáli na pódiu a někdo je takovým
způsobem rušil.

Obdivuji děti i moderátora a hudební doprovody, že to vydrželi a  neutekli.
Je škoda takové akce a je mi líto, že si takových věcí nedovedeme vážit.

MDŽ

15. června proběhne v ZUŠ v Němčicích nad Hanou vernisáž výstavy prací
žáků výtvarného oboru.

 23. června nás pak čeká Závěrečný koncert v kulturním sále SRC, kde
opět společně vystoupí žáci dramatického a hudebního oboru. Na úplný závěr
letošního školního roku naši žáci předvedou své dovednosti na „Zahradní
slavnosti“ v rámci Svátku hudby v Němčicích nad Hanou.

Je toho před námi mnoho, a tak přejme dětem hodně štěstí, ať se jim jejich
vystoupení podaří a ať udělají radost nejen svým rodičům, ale také přátelům
a známým.

Dovoluji si vás, občany Nezamyslic, na všechny tyto plánované akce
srdečně pozvat.

 BcA. Jana Nosková – vedoucí pobočky
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Miniorionky

Vážení spoluobčané,
dovolte nám, abychom vás v krátkosti informovali o dění v naší

tělovýchovné jednotě Haná. Naše tělovýchovná jednota uspořádala v lednu
sportovní ples, čtyři halové turnaje a v březnu potom tradiční maškarní bál a
dětské šibřinky s poměrně velkou účastí.

Začátkem roku se také konala Valná hromada, na které byl zvolen výbor,
před kterým stojí nelehký úkol. Každý, kdo se zajímá o náš fotbal, ví, že naše
seniorská mužstva nejsou zrovna na pozicích, kde bychom je rádi viděli. Proto
je naším hlavním cílem udržet stávající soutěže. Od ledna probíhala intenzivní
zimní příprava v nové hale, doplněná o halové turnaje a zápasy na umělém
povrchu. Zimní příprava byla zakončena začátkem března soustředěním ve
Starém Hrozenkově. Všichni pevně věříme, že se mužstva vzchopí a záchrana
se podaří.

Srdečně vás všechny zveme na zápasy – viz přiložený rozpis.  Přijďte
podpořit naše borce.

Dovolte nám také, abychom Vám popřáli do blížících se velikonočních
svátků hlavně zdraví a osobní pohody.

                                                                                 Výbor TJ Haná

TJ Haná

Jediná pozitivní věc na celé záležitosti je, že minule na mě nezůstala kytička,
protože tam bylo tolik žen, tentokrát jsem dostala hned tři a moc jsem si toho
vážila.

Děkuji těm, kteří tuto akci zorganizovali, a dětem, které ve svém volném
čase rozdaly potěšení a radost těm, kdo o to měli zájem.

Bohuslava Novotná
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Orionky

Pozvánka na jarní domácí zápasy fotbalového klubu TJ Haná Nezamyslice

19. kolo
Sobota      23.4.   Žáci ml.   9.00 hod. Nezamyslice – TJ Otinoves
Sobota      23.4.   Žáci st. 11.00 hod. Nezamyslice – FC Dobromilice
Sobota      23.4.   Muži „A“ 16.30 hod. Nezamyslice – Sokol Hustopeče
                                                                                                                          nad Bečvou
Neděle      24.4.   Muži „B“ 10.00 hod. Nezamyslice „B“ – TJ Sokol Kladky
DOROST má volno.

20. kolo
Ani jedno mužstvo nehraje doma.

21. kolo
MLADŠÍ ŽÁCI mají volno.
Sobota     7.5.     Dorost 10.00 a 12.15 hod. Nezamyslice – FK Šternberk
Neděle      8.5.     Žáci st. 10.00 hod. Nezamyslice – FC ORESVO Plumlov

22. kolo
Ani jedno mužstvo nehraje doma.

23. kolo
Sobota    21.5.     Dorost 10.00 a 12.15 hod. Nezamyslice – Sokol Čechovice
Neděle    22.5.     Žáci ml.   9.00 hod. Nezamyslice – Sokol Otaslavice
Neděle    22.5.     Žáci st. 10.00 hod. Nezamyslice – Sokol Protivanov

24. kolo
Sobota     28.5.    Muži „A“ 16.30 hod. Nezamyslice – Sokol Konice „B“
Neděle     29.5.    Muži „B“ 10.00 hod. Nezamyslice „B“ – FC Dobromilice

25. kolo
Sobota     4.6.    Žáci ml. 10.00 hod. Nezamyslice – TJ Sokol Mostkovice

26. kolo
Sobota    11.6.     Dorost 10.00 a 12.15 hod. Nezamyslice – FK Jeseník
Sobota    11.6.     Muži „A“ 16.30 hod. Nezamyslice – Sokol Radslavice
Neděle    12.6.     Muži „B“ 10.00 hod. Nezamyslice – Sokol Vícov

Přijďte povzbudit naše hráče a vytvořit tak na našem hřišti tu pravou
fotbalovou atmosféru.
Těšíme se na vás.



12

Kolová

Šest nejlepších týmů + domácí mužstvo, které prošlo sítem kvalifikací do
finále Českého poháru v kolové mužů, se střetlo ve finálovém turnaji 26.února
v Nezamyslicích. Solidně zaplněná hala viděla kvalitní kolovou za účasti dvou
mužstev mistrů světa Favoritu a Svitávky, kteří se také podle předpokladů
utkali o vítěze poháru, který novému držiteli předala legenda České kolové pan
Jindřich Pospíšil..

Naše dvojice Petr a Martin Přikrylové se v turnaji neztratili a se dvěma
vítězstvími obsadili v turnaji 5. místo.

Všichni účastníci turnaje ocenili nejen velmi pěkné prostředí v nové hale,
které podle všech máme nejlepší v celé republice, ale i výbornou diváckou
kulisu, velmi dobrou organizaci a zabezpeční turnaje, ze kterého byla odvysílána
reportáž v České televizi.

Konečné pořadí : 1. Favorit Brno (Šmíd - Skoták), 2. MO Svitávka
(Hrdlička - Hasoň), 3. TJ Zlín (Krejčí - Struhař), 4. SC Svitávka II., 5. SC
Nezamyslice, 6. SC Svitávka III, 7. Spartak Chrastava.
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Co je to sebeobrana? Co je to útěk a slabost? Proč se učit bránit? Toto jsou
otázky, které si někteří z nás pokládají.  Věřím, že kdybych se víc snažil, tak
najdu mnoho dalších otázek ohledně sebeobrany. V dnešní době je mnoho
bojových sportů, kterým se lidé věnují. Většinou to bývají lidé, kteří jsou fyzicky
zdatní od přírody a nepotřebovali se učit bránit. A já se ptám, co mi ostatní?
Zřejmě se budeme muset spolehnout na jiné způsoby obrany. Máme zde policii,
můžeme si koupit nějakou zbraň (pepřový sprej, paralyzér, plynovou pistoli
a jiné), můžeme si pořídit velikého psa, atd. Je mnoho různých způsobů. Ale co
se stane, když tam policie nebude, když zapomenu svoji zbraň nebo nejsem se
psem venku a někdo mě bude chtít napadnout?
V dnešní době žijeme v míru, takže by se nám nemělo nic stát, všichni jsme
mírumilovní. Jenže když se dívám na zprávy, nepřipadá mi to tak. Tak se ptám:
„Mohu chodit po ulici, aniž bych neměl pochybnosti, že se mi něco může stát?“
Mnoho rodičů se určitě o svoje děti bojí, když si hrají venku nebo se vracejí ze
školy, že jim může někdo ublížit nebo dokonce je unést.
Nejsem žádný silák, který chodí do posilovny a zvedá těžké činky. Jsem obyčejný
člověk, co se nechce spoléhat jen na někoho nebo na něco, co by mi mohlo
pomoc, kdyby mě chtěl někdo napadnout. Tak jsem se rozhodl a začal jsem
studovat bojové umění, kterému se věnuji už přes 10 let. A mohu vám říci, že
jsem zažil situace, kdy mi chtěl někdo ublížit. A věřte! Dokázal jsem ubránit
svůj život a nikdy jsem nebyl zraněn, abych musel být odvezen do nemocnice.
Dneska vyučuji bojové umění v Nezamyslicích a mám své studenty, u kterých
vím, že se museli bránit. A víte, co mi řekli? „Honzo, já se ubránil.“ Také u mě
studují děti, u kterých vidím změny. Jsou fyzicky zdatnější, pohyblivější a víc si
věří, než když jsem je poprvé uviděl na tréninku.
Studium bojového umění je o trpělivosti. Bohužel nenaučíte se bránit za týden.
Bude to trvat déle. Ale po čase poznáte, že není zapotřebí fyzická síla k tomu,

Bojové umìní (sebeobrana)

Hlavní poděkování patří partnerovi turnaje - městysu Nezamyslice a dalším
sponzorům - Bioveta Ivanovice, Quantum Vyškov, Minam servis Prostějov,
KMP Nezamyslice, PV Auto Prostějov, Pohostinství na koupališti a další.

Libor Košař
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abyste se ubránili. Ale
zjistíte, že vaše tělo je
zdatnější   a pružnější.
Studium bojového umění
není o drilu jako
v posilovně nebo v jiných
bojových sportech. Vaše
tělo bude posíleno
přirozenou cestou studia.
Snažím se učit své
studenty, tak jak mě učí můj
učitel a jak se učím
v Japonsku. Také
s dospělými navštěvujeme
ve studiu i jiné učitele.
V tomto měsíci 12. -13.
března přijede do
Nezamyslic udělat
seminář učitel Shihan
Milan Turek z Chomutova,
který se věnuje studiu
tohoto bojového umění už
20 let. Minulý rok nás
navštívil Shihan Pavel
Vondrovic, který vyučuje v
Plzni. Studiem tohoto

bojového umění se věnuje taktéž 20 let. Oba tito studenti jsou Shihani Bujinkan
Hombu dojo, Japan. Tento seminář se bude věnovat studium základů taijutsu.
Základy taijutsu jsou pilířem sebeobrany. Pokud budete mít někdo zájem
zúčastnit se tohoto semináře, prosím zavolejte mi nebo napište email (tel. 605
207 878, email: „ vlcjan@seznam.cz “). Více informací na mých webových
stránkách http://janvlc-bcd.webnode.cz/). Ale můžete se jen přijít podívat.
I s dětmi se snažím navštěvovat různé učitele tohoto bojového umění. Minulý
rok jsme byli na čtyřdenním táboře v přírodě. Kde se děti učili jak bojovému
umění, tak i přežití v přírodě. Také jsme navštívili složky IZS (integrovaného
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Mažoretky

Dne 10. 4. 2011 pořádal městys Nezamyslice ve spolupráci s Internacional
majorettsport association kvalifikaci mistrovství České republiky
v mažoretkovém sportu. Kvalifikace se zúčastnilo cca 350 mažoretek ze 17
skupin a cca 300 diváků. Skupiny mažoretek byly rozděleny do kategorie
kadetky, juniorky a seniorky. V těchto jednotlivých kategoriích se mohlo soutěžit
jak s náčiním baton, tak i pom pom. Mažoretky DDM Orion startovaly pouze
s náčiním baton a musím uznat, že určitě si ostudu neudělaly. Kadetky
MiniOrionky se umístily na krásném bramborovém 4. místě a tím porazily
soupeřky z Prostějova, Postřelmova a naše družstvo BabyOrionek. I přesto,
že MiniOrionky odcházely ze soutěžního klání se slzičkami v očích, já jako
jejich trenérka jsem měla hvězdičky v očích. Jejich vystoupení se mi až na
nějaké maličké chybičky líbilo. Jen s tím výrazem budeme muset ještě pěkně
dlouho bojovat!!! Usmívat se nám moc nedaří :-(. Jen BabyOrionkám se na

záchranného systému). Tohoto táboru se zúčastnili 3 učitelé: Shihan Jirka Hübner
z Kojetína, Shidoshi Jirka
Nohel z Rousínova a já.
Všichni studenti
Bujinkanu Hombu dojo,
Japan.   O prázdninách
jsme se zúčastnili
jednodenního semináře v
Komořanech, kde jsem
učil s učitelem Shidoshi
Jirkou Nohelem. V tomto
roce máme v plánu, další
čtyřdenní tábor v přírodě

s dětmi a také bude  o prázdninách dvoudenní seminář v Nezamyslicích se
mnou a shidoshi Jirkou Nohelem. Který bude společný dětí a dospělých.
Doufám, že vás můj článek trošku zaujal a odpověděl na některé otázky.
S pozdravem

Shidoshi Bujinkan Hombu dojo, Japan www.bujinkan.cz
Honza Vlč http://janvlc-bcd.webnode.cz/



16

SDH Nezamyslice

V měsíci lednu proběhl po roční odmlce tradiční hasičský ples v místním
sportovně relaxačním centru. Myslím, že tato akce se velmi vydařila, zúčastnil
se velký počet hostů i hasičů v uniformách. V této tradici hodláme i nadále
pokračovat. Další akcí pořádanou naším sborem byly tradiční ostatky, kterými
se ukončuje plesová sezona. I když o tuto akci již není takový zájem mezi
veřejností a Nezamyslice se neustále rozrůstají a obejít celou obec je čím dál
obtížnější, rádi bychom tuto tradici zachovali.

 Dne 6. dubna navštívily naši hasičskou zbrojnici děti z Mateřské školy
v Nezamyslicích. Připravili jsme pro ně ukázky hasičské techniky, kterou má
náš sbor k dispozici. Děti si mohly vyzkoušet hasičský kabát, přilbu, podívat se
do zásahových aut a prohlédnout si zbrojnici. Myslím, že dětem se tato akce
moc líbila a v budoucnu se bude určitě opakovat.

 Naše zásahová jednotka se pravidelně školí, aby byla připravena na možný
zásah při mimořádných událostech.  V únoru jsme se zúčastnili velitelského
kurzu na HZS Prostějov a v tomto roce proběhnou ještě školení strojní
a technické služby, první pomoci a proběhnou také námětová cvičení v rámci
našeho okrsku.  Od začátku roku měla naše zásahová jednotka čtyři výjezdy.
Z toho byl jeden planý poplach, dva požáry a jedna technická pomoc.

Dne 23. dubna se bude konat okrsková soutěž v požárním sportu v Mořicích,
na níž bychom chtěli prověřit kvalitu našich sportovních družstev.  Jedná se
o postupovou soutěž, vítězové pojedou do okresního kola. Vzhledem k tomu,

kvalifikaci moc nedařilo. I když svoji choreografii zatancovaly na výbornou,
skončily na posledním místě, ale musím uznat, že měly nejvíce obdivu. A jakpak
by ne, když převážně polovina holčiček je teprve sedmiletých.

Všechny soubory mažoretek z DDM Orion, které se účastnily kvalifikace,
postoupily do semifinále,  které se koná ve Vyškově 15. května 2011 na zimním
stadionu. Tímto Vás srdečně zveme na semifinále.

Velké děkuji patří maminkách a tatínkům mažoretek, kteří se podíleli na
přípravě kvalifikace. Dále pak sponzorům: Enapo, Naupo, nakladatelství …..,
Nestlé a rodičům a prarodičům mažoretek, kteří upekli nádherné dorty pro
vítěze.

Jana Snášelová
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Návrat do mládí

     Okamžik, kdy se člověk začne vracet ve vzpomínkách do dětství nedokáží
odhadnout ani vědci.
Někdy jsme překvapeni, v
jak raném věku se to může
stát. Tak třeba závislost na
mateřské školce.
Nová školka stojí jeden rok
a za tu dobu jsme si všimli
mládeže, která se soustředí
před vstup do školky nebo
naopak k zadnímu vchodu.
Na tom by nebylo nic
špatného, kdyby...!
     Kdyby si tito mládežníci vzpomněli na školičková léta se vším všudy, kdy si

hráli na domácnost, na uklízení, na
doktory…..pak by věděli, že kouřit cokoliv
je nezdravé, plivat na podlahu se nedělá už
ani v hospodě, omítka že se neškrabe,
protože na doplnění vápníku jsou tabletky,
papírové kapesníčky a obaly od cigaret že
patří do popelnice a tak dále !
     Náš každodenní příchod do mateřské
školy je plný očekávání – co tam zase
bude?! Je to o to horší, že naši současní
školkáčci tento nepořádek nejenom vidí, ale
musí si v něm skoro i hrát, protože zasahuje

že máme opravenou požární stříkačku, na kterou jsme získali finance částečně
z refundací z loňských povodní a částečně z vlastních zdrojů, doufáme, že
konečně budeme rovnocennými soupeři pro ostatní družstva. Na tomto místě
bych chtěl poděkovat panu Josefu Strýčkovi a panu Františku Vlčovi, kteří
nám s opravou stříkačky velmi pomohli.

               Jiří Bartošek náměstek starosty
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leckdy až do zahrádky.
     A tak, prosím, zavzpomínejte v paměti (vzhledem k věku by neměla být
ještě tak děravá) a když už trváte na blízkosti školky jako svého místa na hraní,
nenechávejte zde nepořádek a neničte ji!

Může se za několik let stát, že do takové školky budou chodit vaše děti !

 Bohuslava Novotná

Využití volného èasu našich dìtí

V nedávné době byla na vedení naší školy vznesena kritika, týkající se
nedostatečné nabídky zájmových kroužků. V současné době mají děti možnost
navštěvovat  8  kroužků – sportovní hry, rukodělný, keramický, čtenářský,
žurnalistický, turistický, počítačový, od března též anglický pro prvňáčky. Vedle
toho DDM Orion Němčice nad Hanou a ZUŠ Němčice nad Hanou nabízejí
další možnosti využití volného času dětí pod vedením zkušených učitelů, ať už
to jsou šikulky, mažoretky nebo hra na nástroj spojená s hudební naukou, kroužek
dramatický, taneční, sólový zpěv nebo sbor a jiné. Nezapomeňme také na
místní organizace jako jsou hasiči, fotbalisté nebo kolová.

Myslíte si, že opravdu není z čeho vybírat? Je potřeba  rozšířit nabídku
přímo ve škole? Zjistili jsme, že ve třídách 1. i 2. stupně jsou průměrně čtyři
žáci bez kroužku, zatímco někteří jich mají dokonce i šest.

Oproti tomu je třeba položit si otázku: Nepřetěžujeme někdy naše děti?
Vždyť výuka je čím dál náročnější, přibývají vyučovací hodiny a tím i odpolední
vyučování několikrát týdně. Pak následuje zapojení do kroužků a doma úkoly
spojené s přípravou na další den. A kdy vlastně děti odpočívají a organizují si
volný čas podle sebe? Rodiče si myslí, že čím více kroužků, tím lépe. I když se
jedná většinou o činnost ne vždy náročnou na soustředění, přece jen je to
činnost organizovaná, kde se dítě podřizuje určitému  režimu  a tím  je  vystaveno
jisté zátěži.

Proč o tom píšeme? Rádi bychom, milí rodiče a přátelé školy, znali Váš
názor na tuto problematiku. Je opravdu současná nabídka volnočasových aktivit
nedostatečná nebo jste s ní spokojeni? Pokud máte dotaz,  připomínku nebo
nápad, obraťte  se,  prosím,  osobně na  učitele  nebo  vedení  školy nebo pište
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POZVÁNKA

Tak jako každý rok připravujeme s dětmi kulturní vystoupení plné písniček,
básniček, scének a tance, které chceme věnovat především všem maminkám.

Je to pokaždé stejné - spousta práce a úsilí, nervozity, zda se budeme
líbit,  a zároveň pokaždé jiné - jiný program, jiné podmínky a tentokrát i jiné
prostředí. Už na vánoční besídce si děti vyzkoušely, jak se hraje na
opravdových divadelních prknech v novém kulturním sále. Úžasný prostor,
zázemí pro účinkující a především dostatek židlí pro všechny diváky. A ještě
zbyla volná místa. To v minulosti sálek vedle staré školky při našich akcích
praskal ve švech a ještě se všichni, kdo se na nás přišli podívat, nevešli.

Proto si dnes dovolujeme pozvat nejen rodiče a prarodiče našich dětí i
další příbuzné, ale i širokou veřejnost, aby nás přišla podpořit v našem snažení.
Besídka na téma: S POHÁDKOU PO CELÝ ROK se bude konat v pátek
27. 5. 2011 v 15 hodin v kulturním sále SRC.

Těšíme se na vás všechny! Přijďte se přesvědčit, jak jsme šikovní!
Možná se budeme moci pochlubit i další medailí z Olympiády mateřských

škol, která se bude konat o týden dřív, 20. 5. 2011 na hřišti v Doloplazích.
Pilně trénujeme, aby do naší sbírky pohárů přibyl další, nejlépe zase za 1.
místo.

Tak nám, prosím, držte palce!

na mail zsnez@pvskoly.cz. Budeme vděčni za jakékoliv vyjádření. Pokud se
mezi vámi najdou tací, kteří by se rádi aktivně zapojili a současně využili svých
odborných znalostí a zkušeností, například jako vedoucí zájmového kroužku,
neváhejte. Vždyť se Vám staráme o to nejcennější, co máte, a bylo by chybou
nehledat společnou cestu komunikace a důvěry.

Kolektiv učitelů Masarykovy ZŠ a MŠ Nezamyslice



20

Hvězdička, čtvrtletník městyse Nezamyslice. Redaktoři: členové ZM,  pracovníci ÚM, kronikář
městyse  Mgr. Bohumil Outrata a ostatní dopisovatelé z  řad členů organizací a občanů městyse;
grafická úprava: Ing.arch. Lukáš Doubrava; tisk a vydavatel: ÚM Nezamyslice, Tjabinova 111;
vydáno 19. dubna 2011.

29.4. – Tradiční nezamyslický slet čarodějnic
12.5. – Besídka ke Dni matek

13.5. – Degustace kvalitních vín a posezení s hudbou – kulturní sál SRC
20.5. – Školní akademie

11.6. – První zimní nezamyslické olympijské hry v létě
a další……

Srdečně zveme všechny občany Nezamyslic.

Co se chystá?

UPOZORNĚNÍ

Upozorňujeme Vás na možnost podání žádosti o příspěvek na opravu
fasád domů starších 20 let, který je poskytován ve výši 80 Kč na m2
průčelní plochy rodinného domu. Hodnota příspěvku musí tvořit maximálně
50 % z pořizovacího nákladu na provedení nové fasády, zbývající náklady
musí uhradit žadatel ze svých vlastních prostředků. Žádost je možno podat
na předepsaném formuláři.nejpozději do 15. května 2011 poštou nebo osobně
na Úřadu městyse Nezamyslice. Ve stejném termínu je možno podat také
žádost o přispění na 300 Kč za m2 na nově vybudovaný  vjezd k rodinnému
domu na pozemku ve vlastnictví  městyse v max. šíři 4 m.


